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Salon kaupungin koulukuljetusperiaatteissa joukkoliikenne on ensisijainen
koulukuljetusten järjestämismuoto. Vuosittain vajaa 70 uutta esiopetuksen
ja perusopetuksen 1. luokan oppilasta aloittaa koulumatkansa
joukkoliikenteellä. Monelle linja-autossa matkustaminen on aivan uutta.

Liikennepalvelut esittää kaksivuotista kokeilua, jossa uusille esiopetuksen
ja perusopetuksen 1. luokan bussikuljetusoppilaille lähetetään myönteisen
koulukuljetuspäätösten mukana kaksi maksutonta Paikku-liikenteen yhden
päivän päivälippua. Matkan pituuden perusteella ilman erillistä
kuljetuspäätöstä kuljetusoikeuden saaville oppilaille kokeiluliput postitetaan
erikseen. Näin huoltaja ja tuleva koululainen voivat harjoitella koulumatkaa
ja bussilla kulkemista jo ennen koulun alkamista.

Liikennepalveluilla on Salolaiset bussiin -hankkeessa hankittuja
päivälippuja vielä jäljellä, joten niiden hankkimisesta ei tule kustannuksia.
Päivälippujen tarjoamisen ei myöskään arvioida vähentävän lipputuloja,
vaan paremminkin houkuttelevan uusia matkustajia joukkoliikenteeseen.
Ainoa kokeilun kustannus on postituskulut niille bussioppilaille, joille ei
koulukuljetuksesta lähetetä erillistä päätöstä. Kustannus katetaan
joukkoliikenteen markkinointimäärärahoista.

Kokeilu kestäisi lukuvuodet 2021 - 2022 sekä 2022 - 2023. Kokeilun aikana
seurataan asiakaspalautteita sekä kokeilulippujen käyttömääriä, joiden
perusteella arvioidaan, kannattaako kokeilusta tehdä pysyvä käytäntö.

Kaupunkikehitysjohtaja:

Kaupunkikehityslautakunta päättää hyväksyä edellä kuvatun kaksivuotisen
kokeilun maksuttomien yhden päivän päivälippujen jakamisesta uusille
esiopetuksen sekä perusopetuksen 1. luokan bussikuljetusoppilaille.

Päätös:

Kaupunkikehityslautakunta hyväksyi päätösehdotuksen.

Merkittiin, että Tanja Ahola poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn
jälkeen klo 18.11.




